
Bestyrelsesmøde d 4 aug 2021 

Tilstede: Ricky, Randi, Arne, Inis og Mynte. 

 

Tak for et godt møde i går onsdag d 4/8-21. 

 

Vi snakkede om det kommende afdelingsmøde d 30 august. 

De 3 vigtige punkter er  

Hegn/hæk 

Grønne arealer (fordeling af) 

Husdyr 

 

Vi skal inden den 16 august komme med forslag til dagsorden. 

 

• der ønskes så meget have som muligt med til lejemålene, da der så kan spares på udgifterne i 

forbindelse med vedligeholdelse af disse. 

 

• der ønskes hegn, fremfor hæk. 

Vi skal finde løsninger (materialer, farve, støbt/formstøbt, samt mål) 

 

• brandveje - Hvad er reglerne helt præcis? Jeg prøver at undersøge, så der ikke sættes hegn op på 

brandveje. 

Umiddelbart skal adgangsvejen være 2,8 m bred og Max 40 m til beboelse. 

 

• ang facaden. Vand”skade” under tagrenderne. Hvad er planen? Skal der større tagrender på? Skal 

der males/olieres? 

 

• ang husorden. 

Til pt 3 : afklaring omkring skjulte rør. 

Til pt 11: brug af maskiner. Denne ønskes udvidet om søndagen, 10-14 

Til pt 14: ang husdyr. Det skal være muligt at holde 2 mindre dyr (så som katte/hunde og andre små 

dyr) 

Giftige krybdyr, arachnider og slanger skal ikke være tilladt. 

 

• vi snakkede omkring LLO, at indmelde sig. De vil kunne hjælpe os, så der ved fraflytning, ikke kan 

hæftes for slidtage på gulv og trappe, pga grus/sten stierne. 

 

• fyr (instruktioner ønskes) 

 

• filtre i genvækst (udskiftning) 

 

Vi aftalte at mødes d 12 august og få lavet et fælles skriv til pt 11, indkomne forslag. 

 

 


